
1 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 28 listopada 2023 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz –Prezydent Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

5. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

6. Dyrektorzy i prezesi jednostek miejskich. 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

8. Projektantka. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 28 listopada 2023 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w siedzibie Miejskiego Domu Kultury w Świnoujściu Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Za głosowało 6 członków komisji, 1 głos był przeciwny, głosów wstrzymujących się nie było.  

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się z prośbą  

o wykreślenie punktu 16. „Zapoznanie z planami inwestycyjnymi PEC Sp. z o.o. (pkt z planu pracy 

komisji)” i przeniesienie go na posiedzenie w roku 2024. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag, w związku z tym zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad po zmianie. 

Za głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Świnoujście na rok 2024. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami został przedstawiony w formie prezentacji  

w dniu 24 listopada 2023 r. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 3 członków komisji, przy 1 głosie przeciwnym i 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad.  pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2024-2037. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami został przedstawiony w formie prezentacji  

w dniu 24 listopada 2023 r. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 5 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Pytań i uwag nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023-2036. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Pytań i uwag nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 

7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z końcem roku budżetowego. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 

7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty 

targowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Pytań i uwag nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach wstrzymujących się. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Budżetu Sławomir Nowicki zarządził przerwę  

w posiedzeniu komisji od godz. 1315 do godz. 1332. Po przerwie wznowił posiedzenie. 

Kolejno zwrócił się z prośbą do członków komisji o przeniesienie pkt 13, 14 i 15 do pkt 8, 9 i 10 

porządku obrad. Członkowie komisji nie wnieśli uwag.  

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 

9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas dłuższy 

niż 3 lata. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Radny Stanisław Bartkowiak zgłosił wniosek o nie wypracowanie opinii do przedmiotowego 

projektu uchwały, uzupełnienie go o projekt umowy oraz zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad 

sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 30 listopada 2023 r. 

Za głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

W związku z powyższym komisja nie wypracowała opinii do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona  

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Pytań i uwag nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że zgłoszony  

do uchwalenia  miejscowy plan rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście dla kwartału 

położonego w rejonie ulic: Jarosława Dąbrowskiego, Józefa Bema, pl. Wolności i pl. Kościelny 

nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Świnoujście oraz Gminnego programu rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki  

i Architektury Pani Joanna Dąbrowska oraz Projektant planu Pani Alicja Cykalewicz-

Tymbarska. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały  w sprawie  miejscowego planu 

rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście dla kwartału położonego w rejonie ulic: Jarosława 

Dąbrowskiego, Józefa Bema, pl. Wolności i pl. Kościelny. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki  

i Architektury Pani Joanna Dąbrowska oraz Projektant planu Pani Alicja Cykalewicz-

Tymbarska. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

 

 

 



4 

 

Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały  w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Pani Beata 

Tułodziecka-Terenda. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Pani Beata 

Tułodziecka-Terenda. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 15 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych oraz ustalenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani  

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Miasto 

Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Pani Beata 

Tułodziecka-Terenda. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 16 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 17 – Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 28 listopada 2023 r. o godz. 1620. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 28 listopada 2023 r. w formacie mp3 stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


